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(EXP. 2021/OFI_01/005120) 
 
ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 10/2021, DE CARÀCTER EXTRAORDINARI DE 

L’AJUNTAMENT PLE CELEBRADA EL VINT-I-DOS DE DESEMBRE DE DOS MIL VINT-I-U. 
 
Al municipi de Canals, en la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el vint-i-dos de 

desembre de dos mil vint-i-u, essent les catorze hores i quaranta-huit minuts (14:48 hores), es 
reuneixen per mitjà videoconferència els que a continuació es citen: 

 
Presideix Dª Mª Jose Castells Villalta, assistint els regidors/es D. Miguel Ángel 

Alventosa Paz, Dª Verónica Ferri Fayos, Dª Maria Carmen Brú García i Dª Isabel Arnau Chover 
(del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez 
García, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez  (del 
Grup Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià 
Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri i Dª. Mª Isabel 
Real Fayos (del Grup Municipal Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez 
(regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla (regidor no adscrit).  

 
 Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  
  

L'Alcaldessa, al final del punt 1 de l'ordre del dia, manifesta: que abans d’entrar en el 
següent punt, per coherencia, ens abstindrem d’intervindre en el debat i la votació els regidors i 
regidores que hem interposat el recurs. Passaré la presidència a la segona tinent d’alcalde, Isabel 
Real. 

 Seguidament, abans del tractament del punt 2 de l'ordre del dia i sent les 14:56 hores, 
la Sra. Alcaldessa, Dª Mª Jose Castells Villalta, i els regidors i regidores D. Miguel Ángel 
Alventosa Paz, Dª Verónica Ferri Fayos, Dª Maria Carmen Brú García (del Grup Municipal 
Compromís per Canals) i  Dª Hilzonde Neus Badia Ferri (del Grup Municipal Canals en 
Moviment), abandonen la sessió i no es reincorporen ja a aquesta. 

 
Després d'aquesta circumstància i mantenint-se el quòrum necessari d'assistents, 

conforme al que es preveu en els arts 46.2.c) de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las 
Bases del Régimen Local - d’ara en avant LRBRL- i 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel que  s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals -d’ara en avant ROF-, contínua el desenvolupament de la sessió assumint la 
presidència de la mateixa la segona tinenta d'Alcaldessa, Dª Mª Isabel Real Fayos, conforme 
l'assenyalat en el art. 47.2 del ROF. 

 
La present sessió se celebra per mitjà de videoconferència, conforme s'ha disposat en la 

RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA (de data 21/12/2021 i amb núm. 1967/2021) 
SOBRE MODIFICACIÓ DE LA FORMA DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA  
(PLE NÚMERO 10 DE 2021) DEL PLE D’AQUEST AJUNTAMENT, PER AL PROPER DIA 22 DE 
DESEMBRE DE 2021, A  LES 14.30 HORES, CONVOCADA PER RESOLUCIÓ NÚM. 1938 DE 
17/12/2021. (EXP. 2021/OFI_01/005120), amb fonament en l'apartat tercer de l'article 46 de la 
LBRL, introduït per la disposició final segona del Reial decret llei 11/2020, de 31 de març.  
  

Havent-se comprovat l’assistència de la Presidenta i del Secretari, així com l’existència 
del quòrum exigit per l’article 90 del ROF per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President 
declara oberta la sessió. 

 
Per l’Alcaldia, als efectes del compliment del requisit que el membres participants es 

troben en territori espanyol formula la següent pregunta: Tots i cadascun dels assistents declaren 
sota la seua responsabilitat que es troben en territori espanyol?. La totalitat dels assistents  
responen afirmativament. 
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L‘Alcaldia manifesta que bona vesprada a totes i tots. Ara, per circumstancies o 

problemes tècnics, no hem pogut gravar en directe. Una vegada finalitzat el plenari es podrà 
veure perfectament en Youtube.  

 
La sessió es va desenvolupar d’acord amb el següent,  

 
 

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
 

PART RESOLUTIVA 

 
2. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 

COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT  
 

 2.1. PROPOSTA D'ACORD EN RELACIÓ AMB L'ESCRIT (RE 2021011567, DE 
01/12/2021) DEL LLETRAT DEFENSOR DE L'ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL SOBRE EL SEU 
PARER RAONAT (ART. 54.2 DE LA LJCA) I PROPOSTA D'APLANAMENT (ART. 75 DE LA 
LJCA) EN EL PROCEDIMENT ORDINARI Núm. 221/2021 (RECURS CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU) DEL QUAL ESTÀ CONEIXENT EL JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU 
Núm. 5 DE VALÈNCIA (EXP2021/OFI_01/002697). 
 
......................................................................................................................................................... 
 

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
 

1.1. Es dóna compte del següent escrit: 
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 La Corporació Municipal queda assabentada. 

 
1.2. Es dóna compte del següent escrit: 
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La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
1.3. Es dóna compte de la següent Resolució: 
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La Corporació Municipal queda assabentada. 
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1.4. Es dona compte del Decret, de 13/12/202 (RE 2021012057, de 15/12/2021) de la 

lletrada de l’Administració de Justícia de la Sala C-A del TSJ de la CV (Secc 4), dictat en el PO 
556/2015, que en la part dispositiva assenyala: 

 

 
 
La Corporació Municipal queda assabentada. 
 

. . . 
 
Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni Pérez, del Grup Popular volia parlar. Digues 
Toni. 

 
El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) manifestant que únicament una qüestió 

que he vist. En principi, per què està vacant la primer tinent d’alcaldia? Es que he vist en el 
document, he vist que no s’especificaven algunes tinències, es per algun motiu en concret? Està 
vostè com a Alcaldessa-Presidenta i després està assignada segona, tercera i quarta tinència 
d’alcaldia, però la primer tinent d’alcaldia apareix buida, es per algun motiu especial? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que no, Toni. Es això i ja està. 
 
El Sr. Pérez García manifestant que entenc que a efectes... en el cas de que l’Alcaldessa 

es tinguera que absentar. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que sí, eixe procés ja, donat el moment, ja estarà. Ara 

hem volgut l’equip de govern fer-ho així i ja està. Gràcies. 
 

. . . 
 

L'Alcaldessa manifesta que abans de entrar en el següent punt, per coherència, ens 
abstindrem d’intervindre en el debat i la votació els regidors i regidores que hem interposat el 
recurs. Passaré la presidència a la segona tinent d’alcalde, Mª Isabel Real Fayos. 

 
Seguidament, abans del tractament del punt 2 de l'ordre del dia i sent les 14:56 hores, la 

Sra. Alcaldessa, Dª Mª Jose Castells Villalta, i els regidors i regidores D. Miguel Ángel Alventosa 
Paz, Dª Verónica Ferri Fayos, Dª Maria Carmen Brú García (del Grup Municipal Compromís per 
Canals) i  Dª Hilzonde Neus Badia Ferri (del Grup Municipal Canals en Moviment), abandonen la 
sessió i no es reincorporen ja a aquesta. 

 
Després d'aquesta circumstància i mantenint-se el quòrum necessari d'assistents, 

conforme al que es preveu en els arts 46.2.c) de la LRBRL i 90 del ROF, contínua el 
desenvolupament de la sessió assumint la presidència de la mateixa la segona tinenta 
d'Alcaldessa, Dª Mª Isabel Real Fayos, conforme l'assenyalat en el art. 47.2 del ROF. 
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2. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT  

 
 2.1. PROPOSTA D'ACORD EN RELACIÓ AMB L'ESCRIT (RE 2021011567, DE 
01/12/2021) DEL LLETRAT DEFENSOR DE L'ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL SOBRE EL SEU 
PARER RAONAT (ART. 54.2 DE LA LJCA) I PROPOSTA D'APLANAMENT (ART. 75 DE LA 
LJCA) EN EL PROCEDIMENT ORDINARI Núm. 221/2021 (RECURS CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU) DEL QUAL ESTÀ CONEIXENT EL JUTJAT CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU Núm. 5 DE VALÈNCIA (EXP2021/OFI_01/002697). 
 

Es dóna compte de la proposta (original en castellà) que va ser dictaminada 
desfavorablement per la Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar 
Social i Govern Obert, en sessió ordinària celebrada el dia setze de desembre de dos mil vint-i-
u, (Minuta 11/21), i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 
Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 
 
La Segona Tinenta d'Alcaldessa, Dª Mª Isabel Real Fayos, assumint la presidència per 

substitució, manifesta que: continuant amb el plenari, bona vesprada a totes i tots, dir que vaig a 
llegir el 2.1 “Proposta d’acord amb relació amb l’escrit del lletrat defensor de l’administració 
municipal sobre el seu parer raonat (art. 54.2 de la LJCA) i proposta d'aplanament (art. 75 de la 
LJCA) en el procediment ordinari núm. 221/2021 (recurs contenciós administratiu) del qual està 
coneixent el jutjat contenciós administratiu núm. 5 de valència”. Dir que este punt es va tractar 
en comissió i, abans de la comissió, una mitja horeta abans, havíem quedat en l’advocat XXXXXX 
per a resoldre si algú tenia algun dubte, tenia algo que preguntar-li. No va aparèixer ningú de 
l’oposició. Després pujàrem a fer la comissió, en la qual XXXXXXXX, que es l’advocat defensor 
de l’Ajuntament, va llegir l’informe i al qual les persones que acudiren dels diferents grups 
municipals tampoc li van remetre cap de dubte, ninguna pregunta, ho tenien tot clar. I, per a què 
quede constància, supose que ho tingueu tots clar, perquè el dia 13 se vos va enviar en temps i 
forma els documents. El Secretari llegirà una altra vegada l’informe abans de passar a la votació.    

. . . 
 

La Presidència demana que el Secretari done lectura a l’informe del lletrat al servici del 
municipi que està incorporat a la proposta. 

 
 Per la Secretaria General es dóna lectura a l’Informe del lletrat al servici del municipi que 
a continuació es reprodueix: 
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. . . 
 
 No produint-se altres intervencions, la Presidència sotmet a votació sense més tràmits 
la proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 2, corresponents a les Sres. Dª Isabel 
Arnau Chover (del Grup Municipal Compromís per Canals) i Dª. Mª Isabel Real Fayos (del Grup 
Municipal Canals en Moviment); Vots en contra: 10, corresponents als Srs./Sres. D. Antonio 
Pérez García, D. Francisco Lopez Trigueros, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo 
Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, 
Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Maria 
Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla (regidor no adscrit); 
Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple no aprova la proposta i així ho proclama la Presidència. 
 

. . . 
 
Obert nou torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) manifestant que: bona vesprada ja 

a totes i tots, que s’està fent prou tard. Moltes gràcies al Sr. Secretari per sempre il·lustrar-nos. I 
explicar el nostre vot, que ens haguera agradat abans de votar. El nostre vot va en coherència al 
que hem votat, en contra d’un informe desfavorable de la comissió. La comissió va informar 
desfavorablement aquesta proposta i, per tant, nosaltres hem sigut respectuosos. 
 Simplement desitjar-vos a tots un bon nadal i, si no ens vegem, una bona entrada d’any. 
  

La Sra. Real Fayos manifestant que: ara passa a Toni Pérez. 
 
El Sr. Pérez García manifestant que: primer que tot, bona vesprada a tots i a totes. Jo 

també agrair a José María que ens haja explicat o llegit l’informe de secretaria, perquè al final 
“no hay mal que por bien no venga”. M’ha donat una altra idea per a fer el mateix que volíem fer 
en aquesta moció. 

Jo crec que, al final, si anem al simplisme, al més simple, jo crec que és clar. Aquest 
plenari, en el ple de constitució aprova unes retribucions i unes dedicacions a proposta de 
l’alcaldia i, des del nostre grup, entenem que es el mateix que fa aquesta proposta o que aprova 
la proposta, el que no pot d’alguna forma revocar.  

No me queda massa clar, com se diu, que està condicionat a alguna proposta d’alcaldia, 
però al final, el que fa es que el plenari no siga l’organisme que puga revocar el que havia aprovat 
prèviament. Creguem que pot revocar aquesta aprovació que prèviament havia fet. I res, a mi 
m’haguera agradat, ja que venia siguent costum que a principi del plenari, me sap mal perquè no 
està Mai ací, que l’Alcaldessa haguera dit quant costava aquest plenari. Plenari extraordinari i 
que, per tant, igual que se va fer en el passat en el que va ser una moció de l’oposició, entenem 
que per un tema totalment lògic, un tema que interessava al poble de Canals, que el poble de 
Canals demanava explicacions i, per tant, en aquell plenari se va dir el que costava i, no entenc 
perquè en aquest no s’ha fet. 

Res, com bé ha dit el meu company, el nostre vot és contrari. Creguem que açò ha de 
continuar i res, vorem com ix la situació. I, de totes formes, com he dit, gràcies a la lectura del 
Secretari, ho tramitarem d’una altra forma per aconseguir el que creguem que és just, com lo que 
s’ha de fer no es fa, no deuen de cobrar tots el que cobraven.  

 
La Sra. Real Fayos manifestant que: algú més? 
 
La Sra. Bononad Martínez (regidora no adscrita) manifestant que: muy buenas tardes. 

Yo también comparto con Toni Pérez lo que ha dicho él. Un plenari que muchas veces, tengo 
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que decir, que no se puede hablar, porque en el plenario anterior nos tiraron en cara que el 
pueblo había pagado 1.700. Ahora, el pueblo, se va a gastar 1.700 no, más, porque a parte la 
comisión que se le da a cada uno. Este pleno, se podría haber hecho en el próximo pleno o en 
el pleno pasado en asuntos de urgencia. Me parece a mí que este pleno hoy no iba y este es un 
gasto que va a pagar también el pueblo de Canals. Muy buenas fiestas a todos y gracias por 
todo. 

 
La Sra. Real Fayos manifestant que: molt bé, arribats a este punt, bones festes a totes i tots i 
ens vegem en el proper. Bona vesprada. 

. . . 
 
 I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió 
essent les quinze hores i díhuit minuts (15:18) del dia vint-i-dos de desembre de 2021. 
 

Signen electrònicament l’Acta de la sessió 
 
La Presidenta (Alcaldessa) fins al punt 1 de l’ordre del dia. 
 
 
La Presidenta per substitució (Segona Tinenta d'alcaldessa) a partir del punt 2 de l’ordre 
del dia. 
 
 
El Secretari 
 


